
GLADSAXE KOMMUNE 
Bakkeskolen 

Referat 

Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 27. november kl.17.00-19.00 

Dato: 20. november 2019 
Af: Allan Mønster 

Deltagere: Signe Haagensen, Mette Brønd, Allan Mønster, Karen Ahrenst Jørgensen, Julie Ziegler 

Beckmann, My Line Gerritsen, Özlem Çetin og Lisbeth Forsmark Skjoldager 

Inviteret gæst: Josephine Egestorp (seksualvejleder og pædagog i D-klassen) 

Suppleant:  

 

Fraværende: 

 

Punkter:                                                                                           Beslutninger: 

1. Godkendelse af dagsorden 
  

Dagsorden blev godkendt 

2. Seksualundervisning 

 Præsentation af seksualundervisning på 
Bakkeskolen og Bakkeskolens ”Politik for 
seksualundervisningen” 

Josephine, der pædagog og seksualvejleder 
på skolen, fortalte om skolen seksualpolitik og 
om hvordan vi arbejder med 
seksualundervisning på Bakkeskolen. 
 

2. Meddelelser: 

 Formanden 

 Ledelsen 

 Andre  

  
Skolen er blevet pålagt af skoleafdelingen at 
have en organisering lig den, der er på andre 
skoler i Gladsaxe med henblik på at være på 
forkant med økonomien. Skolen er enig i 
relevansen i dette og har derfor ansat en 
administrativ leder, der skal have ansvar for 
skolens økonomi og lede skolens sekretærer. 
Skolen har desuden ansat en ergoterapeut 
som starter 1/1 og en nye lærer til K klassen. 
Den nye lærer i K klassen afløser Maja, som 
skulle være kommet retur fra barsel 1/1, men 
er flyttet til syd Sjælland. 
 
Skolens ansatte har deltaget i en 
medarbejder-undersøgelse og er ved at 
arbejde med besvarelserne. 
I forhold til det fysisk arbejdsmiljø viser 
besvarelserne at personalet er meget generet 
af støj. Det skyldes, at de fysiske rammer ikke 
har været opdateret i forhold til fx 
akustikregulering. I forhold til det psykiske 
arbejdsmiljø har arbejdsmiljøgruppen udvalgt 
nogle temaer omkring sygefravær, 
forudsigelighed og følelsesmæssige krav i 
arbejdet som medarbejdergruppen skal 
inddrages i at finde gode handlemuligheder 
til. 



Overordnet er medarbejderne rigtig glade for 
deres arbejde på Bakkeskolen, hvilket er et 
godt afsæt for det videre forløb. 
 
My foreslår at vi tænker over hvordan SB kan 
støtte op om at forbedre det psykiske 
arbejdsmiljø fx i forhold til støj og dermed 
elevernes arbejdsmiljø 
 
Emnet tages op I SB, når der er lavet en 
handleplan. 
 
Økonomi: Juhuuu - vi går ud af året med et 
lille overskud, hvilket er meget 
tilfredsstillende. Det er lykkedes ved fælles 
indsats at få fyldt klasserne op og at få 
tydeliggjort, at skolen har to takster. 
 
Skolen har nedsat et forskønnelsesudvalg. I 
første omgang vil der blive gjort noget ved 
skolens indgangsparti og muligheden for at 
lave elevudstillinger på en indbydende måde.  
Der er også planer om at gøre noget ved 
biblioteket.  
 
Lisbeth spørger om der kan blive købt et nyt 
løbebånd. Der vil blive kigget på dette i den 
nye budgetår. 

3. Ny Bakkeskole  

 Opfølgning på skolebestyrelsens møde 
med ”Børne og undervisningsudvalget 

 Drøftelse af ”hvordan kan vi som 
skolebestyrelse være proaktive i 
processen til en ny Bakkeskole” 

  
Der var enighed om at første skridt skal være 
et inspirationsbesøg, som start til at lave en 
beskrivelse af, hvad en ny skole skal kunne. 
Karen vil gerne arrangere et besøg til 
Heerupskolen i Vanløse. Karen undersøge om 
det kan blive tirsdag d. 4. februar kl. 17, som 
er vores næste dato for møde i 
Skolebestyrelsen. Heerupskole er en 
specialskole i Kbh’s kommune (tidligere 
skolen i Ryparken) der nylig er flyttet til ny-
renoverede lokaler i Vanløse og har i den 
proces i samarbejde med arkitekter og andre 
fagfolk, forholdt sig til krav til klasse og 
udeområder, prioritering af faglokaler, 
akustikregulering mv. 
Der var enighed om at invitere skolens 
udviklingsgruppe med til besøget. 
Mette undersøger, om det vil være relevant 
at besøge Kasperskolen, der også lige er 
flyttet i nye lokaler. 
 
 



4. Skole-hjemsamarbejdet 

 Vedtagelse af ”princip for skole-hjem 
samarbejdet” 

 
Det var tilslutning til principperne fra 
Bakkeskolens MED udvalg med opfordring til 
at præcisere det afsnit, der handler om 
forældrenes tilmelding til SFO i skoleferierne. 
Forslag til formulering: Det forventes at 
forældrene overholder svarfristerne og at det 
er forældrenes ansvar at melde tilbage 
hurtigst muligt, hvis der er ændringer i deres 
ferieplaner af hensyn til planlægning af 
skolens ressourcer. 
Politikken er vedtaget under forudsætning af 
at ovenstående formuleres tydeligere. 

5. Eventuelt 
 

Intet 

 

 

  Referent Karen 

 


